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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi lesz a tapolcai kórházzal?" 

Tisztelt Miniszter úr!

Egy kiszivárgott háttéranyagra hivatkozó újságcikk szerint bezárásra kerül a dobai pszichiátria, és a 
tapolcai kórház is elvesztheti aktív ágyait. A tisztánlátás végett írásban fordultam az emberi 
erőforrások miniszteréhez, melyre azt a választ kaptam, hogy nincs szó az intézmények bezárásáról,
politikai hisztériakeltés folyik.
Azóta a dobai intézményt már kiürítették. Miután kiderült a kormány hazugsága, a további 
kérdéseimre már nem cáfolták a bezárás tényét.
Tapolcán nagyon aggódunk a kórházunk miatt. Aggódunk azért, mert 2012- ben egyszer már átvert 
minket a kormány, és aggódunk a dobai ügyben kiderült hazugság miatt is.

Több kérdés merül fel bennünk:

- Mi a Kormány terve a tapolcai 15 belgyógyászati aktív ággyal? Megszüntetik vagy 
átcsoportosítják?
- A krónikus belgyógyászati osztály marad az egészségügy területén, vagy a
szociális szférába kerül?
- A tapolcai kórházban egy éves a várólista a szemészeti szakrendelésen, de fel lehetne sorolni 
egyéb szakrendeléseket is, ahol 4-5 hónapot kell várni a nem akut ellátásra. Tapolca tekintetében 
hogyan tudják csökkenteni az előjegyzési listát?
- Államtitkár úr szerint ki a felelős a kórházak (pl. Tapolca, Ajka) adósságállományáért? A 
kórházvezetés vagy az alulfinanszírozottság?

Várom megtisztelő válaszát!

Rig Lajos


